

# CENTENNIAL POLKA

All profits from sale of this record will go to the Indian-Eskimo Association of Canada. Dr. G.C. Monture, O.B.E. Honorary President of I.E.A. has said: "Our faith is rooted in the belief that Canada will be stronger, her reputation brighter, the prosperity of her industry and commerce greater if the nearly half a million citizens of Indian and Eskimo background are helped to find their way into the national community, to stand on their own legs economically and politically, and to adjust to the white man's civilization on terms they understand and accept."



A STEINBERG  
CENTENNIAL  
PROJECT



11601-102

LITRO IN CANADA

Music arranged and conducted by BEN McPEEK • Soloist BILLY VAN • Lyrics R. SUTTON • Music A. TICKNOVICH • Sound P. SHERIDAN

# FÊTONS FÊTONS FÊTONS

Tous les profits réalisés sur la vente de ce disque seront remis à l'Association Canadienne des Indiens et Esquimaux. Le Dr G.C. Monture, O.B.E. président honoraire déclarait: "Nous croyons fermement que le Canada sera plus fort, sa réputation plus étendue, la prospérité de son commerce et de son industrie accrue si nous aidons le demi-million de citoyens d'origine indienne et esquimaude à s'intégrer dans la communauté nationale et à se suffire à eux-mêmes, économiquement et politiquement, et à s'adapter à la civilisation des blancs à des conditions qu'ils comprennent et acceptent."



UN PROJET  
DE STEINBERG  
POUR LE  
CENTENAIRE

